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Protokół nr 40/09 
posiedzenia Komisji Finansowo-BudŜetowej Rady Miejskiej w Suwałkach  

w dniu 18 czerwca 2009 roku w Przedsiębiorstwie Wodociągów i Kanalizacji 
 w Suwałkach, ul. Sejneńska 84,  pokój nr 146, w godz. od  1530 do 1620. 

 
Obecni członkowie Komisji: 

1. Zdzisław Siemaszko – przewodniczący,  
2. Mieczysława Gajewska,   
3. Zdzisław Koncewicz, 
4. Ryszard Perkowski, 
5. Ewa Sidorek,      
6. Mieczysław Urbanowicz,    
7. Andrzej Turowski, 
8. Tadeusz Zamaro – wiceprzewodniczący, 

w posiedzeniu udział wzięli: 

1. Włodzimierz Marczewski – przewodniczący RM, 
2. Józef Gajewski – prezydent miasta, 
3. Wiesław Stelmach – skarbnik miasta, 
4. Eugeniusz Przybysz – nacz. Wydz. OSGK, 
5. Alicja Andrulewicz – nacz. Wydz. KTP, 
6. Witaliasz Rychlik – prezes PWiK. 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 
 
Do protokołu nr 39/09 posiedzenia Komisji z dnia 21 maja 2009 roku nie 
wniesiono uwag, wobec czego protokół został przyjęty przez Komisję. 
 

Posiedzeniu przewodniczył Zdzisław Siemaszko – powitał zebranych i  zapytał 
o uwagi do porządku obrad.  
 

Włodzimierz Marczewski wniósł o zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie 
zmiany uchwały nr XXV/241/08 Rady Miejskiej w Suwałkach z dnia 25 
czerwca 2008 r. w sprawie wynagrodzenia Prezydenta Miasta Suwałk 
 
Józef Gajewski zgłosił do zaopiniowania projekt uchwały w sprawie zamiaru 
przystąpienia Gminy Miasta Suwałki do realizacji projektu pod nazwą 
„Platforma Współpracy – EGO SA”. 
 
Zdzisław Siemaszko zaproponował włączenie wymienionych projektów uchwał 
kolejno jako punkt nr 6 i nr 7, a „Wolne wnioski” jako punkt nr 8. 

Radni zaakceptowali zgłoszone propozycje i przyjęli następujący porządek: 

1. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały nr 
XXVI/252/08 Rady Miejskiej w Suwałkach z dnia 27 sierpnia 2008 r. w 
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sprawie ustalenia cen biletów za przejazdy środkami komunikacji 
miejskiej na terenie Miasta Suwałki oraz terenie Gminy Suwałki. 

2. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Zintegrowanego 
Programu Gospodarki Transportowej Miasta Suwałki do roku 2013. 

3. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budŜecie miasta na 
2009 r. 

4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przekazania środków 
finansowych Komendzie Miejskiej policji w Suwałkach. 

5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zaciągnięcia w 2009 roku 
długoterminowego kredytu bankowego. 

6. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały nr 
XXV/241/08 Rady Miejskiej w Suwałkach z dnia 25 czerwca 2008 r. w 
sprawie wynagrodzenia Prezydenta Miasta Suwałk. 

7. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zamiaru przystąpienia Gminy 
Miasta Suwałki do realizacji projektu pod nazwą „Platforma Współpracy – 
EGO SA”. 

8. Wolne wnioski. 
 
Ad pkt. 1 – projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXVI/252/08 Rady 
Miejskiej w Suwałkach z dnia 27 sierpnia 2008 r. w sprawie ustalenia cen 
biletów za przejazdy środkami komunikacji miejskiej na terenie Miasta 
Suwałki oraz terenie Gminy Suwałki – stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 
 
Radni przyjęli informację, Ŝe projekt uchwały nie wprowadza zmian w 
opłatach za przejazdy komunikacją miejską, a jedynie zmienia na 
rekompensatę dopłatę związaną z pokryciem straty ponoszonej na prowadzenie 
komunikacji autobusowej. 
 
W głosowaniu: 
za    - 7 radnych, 
przeciw   - 0, 
wstrzymał się  - 1 radny. 
Komisja większością głosów pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w 
sprawie zmiany uchwały nr XXVI/252/08 Rady Miejskiej w Suwałkach z dnia 
27 sierpnia 2008 r. w sprawie ustalenia cen biletów za przejazdy środkami 
komunikacji miejskiej na terenie Miasta Suwałki oraz terenie Gminy Suwałki – 
opinia stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

 
Ad pkt. 2 – projekt uchwały w sprawie przyjęcia Zintegrowanego Programu 
Gospodarki Transportowej Miasta Suwałki do roku 2013 – stanowi załącznik 
nr 4 do protokołu. 
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Mieczysław Urbanowicz zwrócił uwagę, Ŝe w Programie... nie podano liczby 
pojazdów zarejestrowanych w mieście, a jak sprawdził w Wydz. Komunikacji 
w Suwałkach jest zarejestrowanych 32 tys. samochodów osobowych oraz 
ponad 3 tys. cięŜarowych. Ma to wpływ na problemy komunikacyjne i 
problemy z parkowaniem pojazdów, a do tego trzeba dodać, Ŝe jeszcze sporo 
samochodów przejeŜdŜa przez miasto. Przy sporządzaniu takich programów, 
analiz powinno brać się pod uwagę i wszystkie dane. 
 
Radni nie wnieśli innych uwag i w głosowaniu: „za” – 8 radnych 
/jednomyślnie/ Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie 
przyjęcia Zintegrowanego Programu Gospodarki Transportowej Miasta 
Suwałki do roku 2013 – opinia stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

 
Ad pkt. 3 – projekt uchwały w sprawie zmian w budŜecie miasta na 2009 r. – 
stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 
 
Wiesław Stelmach omówił zmiany, które są proponowane do wprowadzenia w 
budŜecie miasta na 2009 rok oraz zgłosił jedną autopoprawkę (opisaną we 
wniosku stanowiącym załącznik nr 7 do protokołu). 
 
Radni nie wnieśli zapytań do projektu uchwały i w głosowaniu: 
za    - 7 radnych, 
przeciw   - 0, 
wstrzymał się  - 1 radny, 
Komisja większością głosów pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w 
sprawie zmian w budŜecie miasta na 2009 rok – opinia stanowi załącznik nr 8 
do protokołu. 

 
Ad pkt. 4 – projekt uchwały w sprawie przekazania środków finansowych 
Komendzie Miejskiej policji w Suwałkach – stanowi zał. nr 9 do protokołu. 

 
 Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały i w głosowaniu: „za” – 8 radnych 
/jednomyślnie/ Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie 
przekazania środków finansowych Komendzie Miejskiej policji w Suwałkach – 
opinia stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

 
Ad pkt. 5 – projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia w 2009 roku 
długoterminowego kredytu bankowego - stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 

 
Radni nie wnieśli zapytań do projektu uchwały i w głosowaniu: 
za    - 7 radnych, 
przeciw   - 0, 
wstrzymał się  - 1 radny, 
Komisja większością głosów pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w 
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sprawie zaciągnięcia w 2009 roku długoterminowego kredytu bankowego – 
opinia stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 

 
Ad pkt. 6 – projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXV/241/08 Rady 
Miejskiej w Suwałkach z dnia 25 czerwca 2008 r. w sprawie wynagrodzenia 
Prezydenta Miasta Suwałk – stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 
 
Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały i w głosowaniu: „za” – 8 radnych 
/jednomyślnie/ Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie 
zmiany uchwały nr XXV/241/08 Rady Miejskiej w Suwałkach z dnia 25 
czerwca 2008 r. w sprawie wynagrodzenia Prezydenta Miasta Suwałk – opinia 
stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 

 
Ad pkt. 7 – projekt uchwały w sprawie zamiaru przystąpienia Gminy Miasta 
Suwałki do realizacji projektu pod nazwą „Platforma Współpracy – EGO SA” 
–  stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 
 
Alicja Andrulewicz  podała, Ŝe w ramach działań Programu Operacyjnego 
Rozwój Polski Wschodniej – Suwałki wraz z samorządami sąsiednich miast: 
Augustowa, Olecka, Ełku i Gołdapi wyraziło zamiar przystąpienia do 
wnioskowania o środki unijne. Jak zwykle w takich sytuacjach zamiar udziału 
w programie powinien być potwierdzony uchwałą Rady – stąd został 
przedłoŜony projekt uchwały, który określa cel działania oraz podaje kwotę 60 
tys. zł, którą samorząd Suwałk powinien zabezpieczyć jako wkład własny.  
 
Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały i w głosowaniu: „za” – 8 radnych 
/jednomyślnie/ Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie 
zamiaru przystąpienia Gminy Miasta Suwałki do realizacji projektu pod nazwą 
„Platforma Współpracy – EGO SA” – opinia stanowi załącznik nr 16 do 
protokołu. 
 
Ad pkt. 8 – wolne wnioski. 
Witaliasz Rychlik zaprosił wszystkich do zwiedzenia oczyszczalni ścieków i 
zapoznania się z nowoczesną technologią, która jest stosowana w zakładzie. 

 

Protokołowała:       Przewodniczący 
                Komisji  Finansowo-BudŜetowej   

 Anna Prusinowska  
 Podinspektor BRM           

                      Zdzisław  Siemaszko  
 
 
 


